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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A támogatáson kívül hogyan lehet ösztönözni a 
magyar gazdatársadalmat az ökológiai gazdálkodásra való átállásra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A vg.hu  portálon  megjelent  „Vesztett  vonzerejéből  a  biogazdálkodás„  cikk  a  biogazdálkodás
növekedési ütemének megtorpanásáról ír:

„Az enyhe csökkenéssel együtt is a 2015-ösnél több mint két és félszer több ökológiai gazdálkodót
tartanak nyilván.

Noha 2014 és 2019 között  folyamatosan és gyors ütemben nőtt  a biogazdálkodással foglalkozó
termelők száma és az erre a célra hasznosított terület is, a bővülés tavaly megtorpant. Ugyanakkor
az  enyhe  csökkenéssel  együtt  is  a  2015-ösnél  több  mint  két  és  félszer  több,  5128  ökológiai
gazdálkodót tartott nyilván a Központi Statisztikai Hivatal (KSH).

A növekedés okaként a támogatásokat nevezte meg a KSH, a mintegy kétezer hektáros csökkentést
pedig a biogazdálkodásra való átállásra bejelentett területek visszaesése idézte elő.

(…)

Az ökológiai szőlő-, gyümölcs- és dióültetvények növekedési üteme is megtört, de egy közel 400
hektáros növekedést azért ezen a területen is elkönyvelhetett a KSH, a rét, legelő ökológiai terület
viszont – az átállásra beállított parcellák csökkenése következtében – csaknem négyezer hektárral
lett kisebb.”

 



 
Kérdezem Önt:

A  támogatáson  kívül  hogyan  lehet  ösztönözni  a  magyar  gazdatársadalmat  az  ökológiai
gazdálkodásra való átállásra?
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